
27 juli 2016 

Betreft: Geannuleerde kinderdisco’s Schaveren 

Geacht college, 

Via de Stentor en gedupeerde ondernemer hebben wij vernomen dat de 
georganiseerde zes kinderdisco’s voor deze vakantieperiode in restaurant Schaveren 
zijn geannuleerd, omdat het door de gemeente verboden zou zijn.  

Wij hebben de volgende vragen als fractie: 

1. Is de berichtgeving in de Stentor inzake de annulering van deze kinderdisco’s naar 
uw mening juist en volledig geweest? 

2. Wat is voor het college de reden geweest de ondernemer te verbieden deze 
kinderdisco’s te organiseren? 

3. Bent u bekend met het feit dat de ondernemer voorafgaand aan de organisatie 
van deze kinderdisco’s de wijkagent heeft geconsulteerd en deze positief heeft 
gereageerd? 

4. Wat had het college kunnen doen om deze kinderdisco’s wel plaats te laten 
vinden?  

5. Was het voor de ondernemer op een andere manier wel mogelijk geweest 
kinderdisco’s te organiseren en is de ondernemer daarop gewezen? 

6. Beschouwt u de houding van het college en haar ambtenaren in deze kwestie als 
constructief? 

Met vriendelijk groet, 

Jan Willem Vos 
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